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Split, 17. svibnja 2016. godine 

 

Z A P I S N I K 

sa 33. sjednice Gradskoga vijeća Grada Splita, 

održane 17. svibnja  2016. godine 

u zgradi Grada Splita, Branimirova obala 17 u Splitu 

(O sjednici postoji tonski zapis) 

 

Početak u 09,08 sati. 

 

Sjednici je predsjedavao predsjednik  Gradskoga vijeća Boris Ćurković. 

Nakon otvaranja sjednice, predsjedatelj je utvrdio da je na istoj nazočno 34 od 35 

vijećnika u Gradskome vijeću. 

 

Nazočni vijećnici: 

 

1. Tomislav Alujević Grgas    
2. Ivan Banović      
3. Slavica Bartulović Barač 
4. Zdeslav Benzon     
5. Milan Blaževski     
6. Vojko Božulić      
7. Gojko Čepo 
8. Stanislav Čudina     
9. Damir Ćosić      
10. Boris Ćurković     
11. Dražen Delić 
12. Daša Dragnić 
13. Maja Dvornik 
14. Tomislav Gojo     
15. Srđan Gjurković 
16. Ivica Grubišić     
17. Vjekoslav Ivanišević 
18. Hrvoje Marušić     
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19. Danira Matošić Matičević    
20. Marija Mladineo Nikolić 
21. Igor Mladinić      
22. Luka Podrug 
23. Jakov Prkić 
24. Tomislav Prljević 
25. Marijana Puljak     
26. Ante Restović 
27. Marijo Sičić  
28. Duje Sučić      
29. Goran Sučić 
30. Jure Šundov 
31. Petar Škorić      
32. Damir Vidošević     
33. Ljubica Vrdoljak  
34. Ante Zoričić 
 

Odsutan: Željko Kerum.  

Sjednici su bili nazočni:gradonačelnik Ivo Baldasar, zamjenici gradonačelnika Aida Batarelo i 
Goran Kovačević te predstavnici sredstava priopćavanja i ostali koji su pozvani na sjednicu. 
 
Predsjednik Mandatne komisije Ivan Banović  pročitao je Izvješće sa 11. sjednice Mandatne 
komisije od 17. svibnja 2016.godine: 
- Izvješće o prestanku mirovanja mandata vijećnika u Gradskome vijeću Gojka Čepe i 

prestanku mandata njegove zamjene Bojana Kralja 
- Izvješće o stavljanju u mirovanje vijećničkog mandata Igora Boraske i početku mandata 

njegove zamjene Ante Zoričića 
 
Vijećnik Milan Blaževski je predložio da se točka 11. Prijedlog zaključka o prodaji nekretnina 
u vlasništvu Grada Splita skine sa dnevnog reda, što je i usvojeno(19 „za“ od 25). 
Vijećnik Petar Škorić je  predložio da se točka 43. Informacija o stanju lokacije u obuhvatu 

DPU-a Trga hrvatske bratske zajednice i točka 46. Izvješće o izvršenju Programa suradnje s 

braniteljima i braniteljskim udrugama za 2015. godinu, skinu sa dnevnog reda, što je 

predlagatelj i prihvatio. 

Predsjedatelj je predložio dopunu dnevnog reda točkom:  Prijedlog odluke o davanju 

suglasnosti za zaduženje trgovačkom društvu „ Vodovod i kanalizacija“ d.o.o. Split za 

financiranje radova na nadogradnji i rekonstrukciji glavne poslovne zgrade u Kopilici u Splitu, 

što je većinom glasova (23 „za“ i 2 „protiv“ od 25) i usvojeno. 

 

Potom je, jednoglasno(26 „za“ od 26) usvojen dnevni red sa predloženim izmjenama i 
dopunama, kako slijedi: 

 

D N E V N I    R E D 
 

1. Vijećnička pitanja i odgovori 
 

2. Usvajanje zapisnika sa 32. sjednice i nastavka 32. sjednice Gradskoga vijeća Grada 
Splita  
 



3. Izvješće o izvršenju Programa socijalne skrbi Grada Splita za 2015. godinu  
 

4. Izvješće o izvršenju Programa održavanja uređenog građevinskog za 2015. godinu 
 

5. Izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u kulturi Grada Splita za 2015. godinu s 
Izvješćem o radu ustanova u kulturi 
 

6. Izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u obrazovanju i tehničkoj kulturi za 2015. 
godinu 
 

7. Izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u predškolskom odgoju Grada Splita za 
2015. godinu s Izvješćem o radu ustanova u predškolskom odgoju za 2015. Godinu 
 

8. Izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u sportu Grada Splita u 2015. godini s 
Izvješćem o radu Javne ustanove „Športski objekti“ Split 
 

9. Prijedlog godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Splita za 2015. Godinu 
 

10. Prijedlog odluke o zaduživanju Grada Splita  
 

11. Prijedlog odluke o socijalnoj skrbi 
 

12. Prijedlog odluke o stavljanju izvan snage Provedbenog urbanističkog plana područja 
Dobri u Splitu 
 

13. Prijedlog odluke o izmjeni i dopuni odluke o autotaksi prijevozu 
 

14. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnom redu 
 

15. Prijedlog zaključka o izmjeni i dopuni Plana rasporeda kioska i naprava 
 

16. Prijedlog odluke o izmjeni i dopuni Izjave o HVIDRA d.o.o. Split 
 

17. Prijedlog odluke o ispravci Odluke o kupnji i prijenosu poslovnih udjela Trgovačkog 
društva „HVIDRA“  d.o.o. Split 
 

18. Prijedlog zaključka o ispravci Zaključka o objedinjavanju pružanja komunalnih usluga 
upravljanja javnim parkiralištima na području grada Splita 
 

19. Prijedlog odluke o osnivanju Muzeja Domovinskog rata u Splitu, javne ustanove u 
kulturi grada Splita 
 

20. Prijedlog zaključka o davanju suglasnosti za sklapanje Ugovora o uređenju međusobnih 
prava i obveza vezanih za izgradnju prometnice – dio nastavka Rooseveltove ulice sa 
pripadajućim instalacijama 
 

21. Prijedlog zaključka o ukidanju statusa javnog dobra na nekretninama označenim kao 
čest.zem. 9978/27 pov. 54 m2, čest.zem. 9978/28 pov. 130 m2 i čest.zem. 9978/24 
pov. 1011 m2, sve k.o. Split 

 

22. Prijedlog zaključka o odricanju prava prvokupa za dio čest.zgr. 2728 Z.U. 2963 K.O. 
Split, u naravi peterosoban stan na II. katu zgrade u Splitu na adresi Tončićeva 2 
 



23. Prijedlog zaključka o odricanju prava prvokupa za dio čest.zgr. 2372/1 Z.U. 136 K.O. 
Split u naravi stan površine 68,66 m2 na I. katu zgrade u Splitu na adresi Obrov 10 
 

24. Prijedlog zaključka o odricanju prava prvokupa za dio čest.zgr. 1968 Z.U. 5674 K.O. 
Split u naravi poslovni prostor površine 74,27 m2 na III. katu zgrade u Splitu na adresi 
Poljana Grgura Ninskog 1 
 

25. Prijedlog zaključka o usvajanju Izvješća o stanju provedbe godišnjeg provedbenog 
plana unapređenja zaštite od požara za područje Grada Splita u 2015. Godini 
 

26. Prijedlog zaključka o usklađivanju Plana zaštite od požara Grada Splita u 2016. Godini 
 

27. Prijedlog zaključka o usvajanju Izvješća o stanju zaštite od požara na području Grada 
Splita u 2015. Godini 
 

28. Prijedlog Provedbenog plana unapređenja zaštite od požara za područje Grada Splita 
za 2016. Godinu 
 

29. Davanje prethodne suglasnosti na Prijedlog Statuta Etnografskog muzeja Split 
 

30. Davanje prethodne suglasnosti na Prijedlog Statuta Hrvatskog pomorskog muzeja Split 
 

31. Davanje prethodne suglasnosti na Prijedlog Statuta Prirodoslovnog muzeja i zoološkog 
vrta Split 
 

32. Davanje prethodne suglasnosti na Prijedlog Statuta Galerije umjetnina u Splitu 
 

33.  Prijedlog zaključka o izmjeni i dopuni Zaključka o postavljanju spomenika velikanima 
splitske i hrvatske povijesti i ostalih spomenika u Splitu 
 

34. Prijedlog rješenja o odobrenju postavljanja spomen ploče u povodu 25. Godišnjice 
osnutka Hrvatske ratne mornarice 
 

35. Prijedlog rješenja o odobrenju postavljanja spomenika 72. bojni Vojne policije  
 

36. Prijedlog rješenja o razrješenju i izboru člana Komisije za imena ulica i trgova i za 
spomenike 
 

37. Prijedlog rješenja o razrješenju i izboru člana Vijeća za davanje koncesijskih odobrenja 
za obavljanje djelatnosti na pomorskom dobru 
 

38. Prijedlog rješenja o razrješenju i imenovanju predsjednika i zamjenika predsjednika 
Vijeća za provedbu programa prevencije kriminaliteta 
 

39. Informacija o realizaciji Ugovora o osnivanju prava plodouživanja sa rekonstrukcijom na 
nekretnini „Turistička palača“ u Splitu 
 

40. Izvješće osoba s invaliditetom (problemi i mjere za njihovo rješavanje) 
 

41. Izvješće o radu Savjeta mladih  grada Splita u 2015. godini 
 

42. Financijsko izvješće o ostvarenom programu rada Turističke zajednice grada Splita za 
2015. godinu 

43. Prijedlog zaključka o izmjeni Zaključka o visini naknade za opremanje komunalnom 
infrastrukturom i priključaka na infrastrukturu za stanove iz Programa POS-a na 



lokacijama Kila 1 i Kila 3 
 

44. Prijedlog odluke o davanju suglasnosti za zaduženje trgovačkom društvu „ Vodovod i 
kanalizacija“ d.o.o. Split za financiranje radova na nadogradnji i rekonstrukciji glavne 
poslovne zgrade u Kopilici u Splitu 

 
 Ad 1. Vijećnička pitanja 

 

1. Vijećnik PETAR ŠKORIĆ postavio je pitanje vezano za razvojne projekte u Gradu 
Splitu na koje je odgovorio gradonačelnik Ivo Baldasar. 

2. Vijećnik TOMISLAV PRLJEVIĆ postavio je pitanje vezano za koncertnu dvoranu u 
Tončićevoj ulici na koje je odgovorio zamjenik gradonačelnika Goran Kovačević. 

3. Vijećnik TOMISLAV PRLJEVIĆ postavio je pitanje vezano za obračunavanje usluga 
od strane Grada Splita građanima i promjene iznosa. Isto pitanja  prosljeđuju se 
Gradonačelniku radi davanja pisanog odgovora. 

4. Vijećnik HRVOJE MARUŠIĆ  postavio je pitanje vezano za postavljanje obilježja 
Prilaz žrtava komunizma koje se prosljeđuje Gradonačelniku radi davanja pisanog 
odgovora. 

5. Vijećnik TOMISLAV ALUJEVIĆ GRGAS postavio je pitanje vezano za dogradnju 
Osnovne škole Pujanke koje se prosljeđuje Gradonačelniku radi davanja pisanog 
odgovora. 

6. Vijećnica MARIJANA PULJAK postavila je pitanje vezano za Turističku zajednicu 
grada Splita na koje je odgovorio gradonačelnik Ivo Baldasar. 

7. Vijećnik JAKOV PRKIĆ postavio je pitanje vezano za prekid radova na gradilištu 
Small Mall na koje je odgovorio gradonačelnik Ivo Baldasar.  

8. Vijećnik LUKA PODRUG uputio je prijedlog za odigravanje prijateljske nogometne 
utakmice Hajduk- Dinamo u svrhu obnove Vukovarskog vodotornja na koje je 
odgovorio gradonačelnik Ivo Baldasar.  
Vijećnik je postavio i dopunsko pitanje vezano za Izvješće o korištenju poslovnih 

prostora na Bačvicama od strane SDP-a koje se prosljeđuje Gradonačelniku radi 

davanja pisanog odgovora. 

9. Vijećnik ANTE ZORIČIĆ postavio je pitanje vezano za sanaciju plaže na Firulama na 
koje je odgovorio pročelnik Upravnog odjela za komunalno gospodarstvo i redarstvo 
Špiro Cokarić i gradonačelnik Ivo Baldasar.  

10. Vijećnik ZDESLAV BENZON postavio je pitanje vezano za prestanak radova na 
gradilištu Small Malla na koje je odgovorio gradonačelnik Ivo Baldasar. Isto pitanje se 
na zahtjev vijećnika prosljeđuje Gradonačelniku radi davanja pisanog odgovora. 

11. Vijećnik DUJE SUČIĆ postavio je pitanje vezano za projekt Istočne obale na koje je 
odgovorio gradonačelnik Ivo Baldasar i viši savjetnik gradonačelnika - specijalist za 
gradske projekte Drago Davidović. 

12. Vijećnik ANTE RESTOVIĆ postavio je pitanje vezano za status projekta OŠ Žnjan i 
OŠ Pujanke na koje je odgovorila zamjenica gradonačelnika Aida Batarelo. 

13. Vijećnica MARIJANA PULJAK postavila je pitanje vezano za proširenje ulice pod 
Kosom od broja 20 na koje je odgovorio pročelnik Službe za imovinsko pravne 
poslove, izgradnju i geodeziju Anto Krželj i gradonačelnik Ivo Baldasar. Isto pitanje se  
na zahtjev vijećnice  prosljeđuju  Gradonačelniku radi davanja pisanog odgovora. 

14. Vijećnica LJUBICA VRDOLJAK postavila je pitanje vezano za održavanje satova na 
javnim površinama na koje je odgovorio pročelnik Upravnog odjela za komunalno 
gospodarstvo i redarstvo Špiro Cokarić.  

15. Vijećnik SRĐAN GJURKOVIĆ postavio je pitanje vezano za stanje lokacije u 
obuhvatu DPU-a Trga hrvatske bratske zajednice na koje je odgovorio gradonačelnik 



Ivo Baldasar i viši savjetnik gradonačelnika - specijalist za gradske projekte Drago 
Davidović. 

 

 
Ad 2. Usvajanje zapisnika sa 32. sjednice i nastavka 32. sjednice Gradskoga vijeća 
Grada Splita  
Vijećnica Marijana Puljak imala je primjedbu na Zapisnik 32. sjednice i to točku Ad 10. 
Prijedlog zaključka o izmjeni i dopuni Plana rasporeda kioska i naprava u gradu Splitu. 
Vijećnica je navela kako unutar točke 10. nije naveden zaključak koji je usvojen na sjednici 
a vezan je za dosadašnje korisnike ukinutih lokacija kojima se dozvoljava obavljanje 
djelatnosti na tim lokacijama do otvaranja Turističke palače; te će im se u međuvremenu 
ponuditi nove adekvatne lokacije za izmještanje kioska sa ukinutih lokacija. Primjedba je 
usvojena te su Zapisnici 32. sjednice i nastavka 32. sjednice usvojeni većinom 
glasova(28“za“ i 1 „uzdržan“ od 29).  
 
Ad 3. Izvješće o izvršenju Programa socijalne skrbi Grada Splita za 2015. godinu  

Uvodno obrazloženje dala je pročelnica Upravnog odjela za socijalnu skrb i zdravstvenu 
zaštitu Romana Škrabić. 
U raspravi su sudjelovali: Marijana Puljak, Zdeslav Benzon, Gojko Čepo, pročelnica 
Upravnog odjela za socijalnu skrb i zdravstvenu zaštitu Romana Škrabić i zamjenica 
gradonačelnika Aida Batarelo. 
Nakon zaključenja rasprave, jednoglasno je (28 „za“ od 28) je usvojeno Izvješće o 
izvršenju Programa socijalne skrbi Grada Splita za 2015. godinu. 

    
 Ad 4. Izvješće o izvršenju Programa održavanja uređenog građevinskog za 2015. 

godinu 

Uvodno obrazloženje dao je pročelnik Upravnog odjela za komunalno gospodarstvo i 

redarstvo Špiro Cokarić. 

U raspravi su sudjelovali:Tomislav Gojo, Gojko Čepo i pročelnik Upravnog odjela za 

komunalno gospodarstvo i redarstvo Špiro Cokarić. 

Nakon zaključenja rasprave, većinom je glasova (24 „za“ i 4 „uzdržana“ od 28) usvojeno 

Izvješće o izvršenju Programa održavanja uređenog građevinskog za 2015. godinu. 

 

Ad 5. Izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u kulturi Grada Splita za 2015. 
godinu s Izvješćem o radu ustanova u kulturi 
Uvodno obrazloženje dao je pročelnik Službe za kulturu, umjetnost i staru gradsku jezgru 
Siniša Kuko. 
U raspravi su sudjelovali: Zdeslav Benzon, Luka Podrug, Marijana Puljak, Goran Sučić, 
Tomislav Prljević, Gojko Čepo, pročelnik Službe za kulturu, umjetnost i staru gradsku jezgru 
Siniša Kuko i zamjenik gradonačelnika Goran Kovačević. 
Nakon zaključenja rasprave, većinom je glasova (15 „za“, 3 „protiv“ i 6 „uzdržana“ od 24) 
usvojeno Izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u kulturi Grada Splita za 2015. 
godinu s Izvješćem o radu ustanova u kulturi. 
 
Ad 6. Izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u obrazovanju i tehničkoj kulturi 
za 2015. godinu 
Uvodno obrazloženje dala je pročelnica Službe za obrazovanje i znanost Ines Milina 
Ganza. 
U raspravi su sudjelovali: Zdeslav Benzon, Tomislav Gojo, Igor Mladinić, Ljubica Vrdoljak i 
pročelnica Službe za obrazovanje i znanost Ines Milina Ganza. 



Nakon zaključenja rasprave, većinom je glasova (16 „za“, 1 „protiv“ i 6 „uzdržana“ od 23) 
usvojeno Izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u obrazovanju i tehničkoj 
kulturi za 2015. godinu. 
 
Ad 7. Izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u predškolskom odgoju Grada 
Splita za 2015. godinu s Izvješćem o radu ustanova u predškolskom odgoju za 2015. 
godinu 
Uvodno obrazloženje dala je pročelnica Službe za obrazovanje i znanost Ines Milina 
Ganza. 
U raspravi su sudjelovali: Goran Sučić, Marijana Puljak, Luka Podrug i Hrvoje Marušić. 
Nakon zaključenja rasprave, većinom je glasova (21 „za“, 2 „protiv“ i 4 „uzdržana“ od 27) 
usvojeno Izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u predškolskom odgoju Grada 
Splita za 2015. godinu s Izvješćem o radu ustanova u predškolskom odgoju za 2015. 
godinu. 
 
Ad 8. Izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u sportu Grada Splita u 2015. 
godini s Izvješćem o radu Javne ustanove „Športski objekti“ Split 
Uvodno obrazloženje dao je pročelnik Službe za sport i sportsku infrastrukturu Hrvoje 
Akrap. 
U raspravi su sudjelovali: Marijana Puljak, Luka Podrug,Tomislav Prljević, Maja Dvornik, 
Damir Ćosić, Tomislav Gojo, Gojko Čepo, Ante Zoričić, ravnatelj Javne ustanove „Športski 
objekti“ Split, Srđan Guštin i pročelnik Službe za sport i sportsku infrastrukturu Hrvoje 
Akrap. 
Nakon zaključenja rasprave, većinom je glasova (18 „za“, 3 „protiv“ i 4 „uzdržana“ od 25) 
usvojeno Izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u sportu Grada Splita u 2015. 
godini s Izvješćem o radu Javne ustanove „Športski objekti“ Split. 

Ad 9. Prijedlog godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Splita za 2015. 

godinu 

Uvodno obrazloženje dala je pročelnica Upravnog odjela za financije Ljiljana Vučetić. 

U raspravi su sudjelovali: Zdeslav Benzon, Marijana Puljak, Tomislav Gojo, Petar Škorić, 
Duje Sučić, zamjenica gradonačelnika Aida Batarelo i gradonačelnik Ivo Baldasar. 
Sa 14 glasova „za“ i 8 „protiv“ i 2 „uzdržana“ prijedlog nije usvojen. 
 
Ad 10. Prijedlog odluke o zaduživanju Grada Splita 

Uvodno obrazloženje dala je pročelnica Upravnog odjela za financije Ljiljana Vučetić. 

U raspravi su sudjelovali: Marijana Puljak, Gojko Čepo, Petar Škorić, Duje Sučić, Ivan 
Banović. 
Nakon zaključenja rasprave, većinom je glasova (21 „za“, 1 „protiv“ i 5 „uzdržana“ od 27) 
usvojena Odluka o zaduživanju Grada Splita. 
 
Ad 11. Prijedlog odluke o socijalnoj skrbi 
Uvodno obrazloženje dala je pročelnica Upravnog odjela za socijalnu skrb i zdravstvenu 
zaštitu Romana Škrabić. 
U raspravi su sudjelovali: Zdeslav Benzon, Jakov Prkić, Luka Podrug, Daša Dragnić, Maja 
Dvornik, Ivan Banović, Petar Škorić, pročelnica Upravnog odjela za socijalnu skrb i 
zdravstvenu zaštitu Romana Škrabić i zamjenica gradonačelnika Aida Batarelo. 
 
Pročelnica Upravnog odjela za socijalnu skrb i zdravstvenu zaštitu Romana Škrabić je 
pročitala amandman koji je usvojen od strane predlagatelja te postaje sastavni dio 



prijedloga i glasi: u članku 10. stavku 1. alineja 2. iza riječi „dijete“ dodaju se riječi „ratnog 
vojnog invalida.“ 
Vijećnik Luka Podrug predložio je amandman koji je usvojen od strane predlagatelja te 
postaje sastavni dio prijedloga i glasi: „u članku 7. stavak 3., briše se“. 
Vijećnik Petar Škorić predložio je amandman koji je usvojen od strane predlagatelja te 
postaje sastavni dio prijedloga i glasi:  
- u članku 17. stavku 1. alineja 1. mijenja i glasi „za prvo novorođeno dijete u obitelji 
2000,00 kn“ , alineje 2. i 3. se brišu te dodaje nova alineja 2. koja glasi „ za svako daljnje 
novorođeno dijete u obitelji po 1000,00 kuna više.“  
Vijećnik Jakov Prkić predložio je amandman koji glasi: „u svim stavkama Odluke gdje stoji 
„iz obitelji s četvoro i više djece“ zamjeni sa „iz obitelji s troje i više djece“ te je usvojen(13 
„za“ i 10 „protiv“).    
Potom je, jednoglasno(22 „za“ od 22) usvojena Odluka o socijalnoj skrbi. 
 
Ad 12. Prijedlog odluke o stavljanju izvan snage Provedbenog urbanističkog plana 
područja Dobri u Splitu 
Uvodno obrazloženje dala je pročelnica Službe za prostorno planiranje i zaštitu okoliša 
Ružica Batinić Santro. 
Potom je, jednoglasno(24 „za“ od 24) usvojena Odluka o stavljanju izvan snage 
Provedbenog urbanističkog plana područja Dobri u Splitu. 
 
Ad 13. Prijedlog odluke o izmjeni i dopuni odluke o autotaksi prijevozu 

Uvodno obrazloženje dao je pročelnik Upravnog odjela za komunalno gospodarstvo i 

redarstvo Špiro Cokarić. 

U raspravi su sudjelovali: Daša Dragnić, Marijana Puljak, Damir Ćosić,Tomislav Gojo, Petar 

Škorić,Srđan Gjurković, Gojko Čepo, Maja Dvornik,Damir Vidošević, Luka Podrug, Ivan 

Banović, Tomislav Prljević, Duje Sučić, pročelnik Špiro Cokarić i gradonačelnik Ivo 

Baldasar. 

- vijećnici su se usuglasili da se rasprava i odluka o ovoj točci nastavi na nastavku ove 

sjednice 18. svibnja 2016. godine te da bude prva točka dnevnog reda. 

 

Ad 14. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnom redu 

Uvodno obrazloženje dao je pročelnik Upravnog odjela za komunalno gospodarstvo i 

redarstvo Špiro Cokarić. 

U raspravi su sudjelovali: Danira Matošić Matičević, Daša Dragnić, Marijana Puljak, 

Tomislav Gojo, Gojko Čepo, Maja Dvornik, Luka Podrug, Ivan Banović, Tomislav Prljević, 

Vjekoslav Ivanišević, Ante Zoričić, pročelnik Špiro Cokarić i gradonačelnik Ivo Baldasar. 

Vijećnica Danira Matošić Matičević predložila je amandman koji je usvojen od strane 

predlagatelja te postaje sastavni dio prijedloga i glasi:„iza članka 98. Odluke dodaje se nova 

glava, „VIII.a JAVNI RED“ i članak 98.a koji glasi: 

„Nije dopušteno kretanje i zadržavanje po gradu i ulazak u javne prostore bez odjeće i 

u kupaćem kostimu osim za dijelove grada  koji su neposredno uz plažu.“ 

Slijedom toga u članku 106. dodaje se točka 69. koja glasi: „protivno članku 98.a“ 

 

Nakon zaključenja rasprave, većinom je glasova (19 „za“ i 6 „protiv“ od 25) usvojena 

Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnom redu. 

 



Ad 15. Prijedlog zaključka o izmjeni i dopuni Plana rasporeda kioska i naprava 

Uvodno obrazloženje dao je pročelnik Upravnog odjela za komunalno gospodarstvo i 

redarstvo Špiro Cokarić. 

U raspravi su sudjelovali: Danira Matošić Matičević, Daša Dragnić, Marijana Puljak, Zdeslav 

Benzon, Srđan Gjurković pročelnik Špiro Cokarić i gradonačelnik Ivo Baldasar. 

Nakon zaključenja rasprave, većinom je glasova (13 „za“, 7 „protiv“ i 4 „uzdržana“ od 24) 

donesen Zaključak o izmjeni i dopuni Plana rasporeda kioska i naprava. 

 

Potom je, sa 23 „za“ i 1 „protiv“ od 24 donesen i sljedeći:  

Z A K LJ U Č A K 
u povodu rasprave  Zaključka o izmjeni i dopuni Plana rasporeda kioska i naprava u 

gradu Splitu 
 

Vezano za rješavanje zahtjeva obitelji Alujević traži se od Upravnog odjela za 

komunalno gospodarstvo i redarstvo da sa istima nastavi dijalog za pronalaženje 

optimalnog rješenja za obje strane. 

 

Ad 16. Prijedlog odluke o izmjeni i dopuni Izjave o HVIDRA d.o.o. Split   

Uvodno obrazloženje dao je pročelnik Upravnog odjela za komunalno gospodarstvo i 

redarstvo Špiro Cokarić. 

U raspravi su sudjelovali: Marijana Puljak, Maja Dvornik i zamjenik gradonačelnika Goran 

Kovačević.   

Vijećnice Marijana Puljak i Maja Dvornik su predložile dva amandmana koje je predlagatelj 

usvojio te postaju sastavni dijelovi prijedloga i glase: 

- članak 7. u naslovu Uprava: stavak 1. mijenja se i glasi „ Upravu društva čini jedan 

direktor“ 

- članak 7. u naslovu Nadzorni odbor: u stavku 1. broj „7“ zamjenjuje se brojem „5“ te u 

zagradama riječ „sedam“ se zamjenjuje riječi „pet“. Sukladno tome u stavku 2. riječ „šest“ 

se zamjenjuje riječi „četiri“  

 

Nakon zaključenja rasprave, većinom je glasova (18 „za“, 1 „protiv“ i 3 „uzdržana“ od 22) 

usvojena Odluka o izmjeni i dopuni Izjave o HVIDRA d.o.o. Split.   

 

Ad 17. Prijedlog odluke o ispravci Odluke o kupnji i prijenosu poslovnih udjela 

Trgovačkog društva „HVIDRA“  d.o.o. Split 

Uvodno obrazloženje dao je pročelnik Upravnog odjela za komunalno gospodarstvo i 

redarstvo Špiro Cokarić. 

Potom je, većinom  glasova (18 „za“ i 3 „uzdržana“ od 21) usvojena Odluka o ispravci 

Odluke o kupnji i prijenosu poslovnih udjela Trgovačkog društva „HVIDRA“  d.o.o. 

Split. 

 

Ad 18. Prijedlog zaključka o ispravci Zaključka o objedinjavanju pružanja komunalnih 

usluga upravljanja javnim parkiralištima na području grada Splita 

Uvodno obrazloženje dao je pročelnik Upravnog odjela za komunalno gospodarstvo i 

redarstvo Špiro Cokarić. 



Potom je, većinom  glasova(18 „za“, 1 „protiv“ i 3 „uzdržana“ od 22) donesen Zaključak o 

ispravci Zaključka o objedinjavanju pružanja komunalnih usluga upravljanja javnim 

parkiralištima na području grada Splita. 

 

- Temeljem članka 97. stavka 2. Poslovnika Gradskoga vijeća, vijećnici su se 

usuglasili da se zbog opsežnosti dnevnog reda sjednica prekine i zakaže nova za 

18. svibnja 2016. godine u 9,00 sati.  

 

Sjednica je završila sa radom u 19,00 sati. 

 
 
 

PREDSJEDNIK 
     Gradskoga vijeća 

 
 
 

mr.sc. Boris Ćurković, dipl.iur. 
  
 


